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Rada Powiatu Obornickiego 

Radni 

Protokół nr 75/2023 

LXXV Sesja w dniu 31 sierpnia 2023  

Obrady rozpoczęto 31 sierpnia 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:55 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Wiesław Bartkowiak 

2. Anna Biedna 

3. Michał Bogacz 

4. Błażej Cisowski 

5. Waldemar Cyranek 

6. Piotr Desperak 

7. Mariusz Drewicz 

8. Andrzej Ilski 

9. Bogusław Janus 

10. Piotr Neter 

11. Zbigniew Nowak 

12. Anna Nowicka 

13. Andrzej Okpisz 

14. Agata Pasternak 

15. Przemysław Szrama 

16. Renata Tomaszewska 

17. Katarzyna Woźniak 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności w 

sesji bierze udział 15 radnych, co stanowi spełnienie wymogu art.13 ust.1 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym i Rada Powiatu Obornickiego jest władna do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformował również, że 

przebieg sesji jest nagrywany i będzie dostępny na stronie starostwa, a protokół z sesji j 

sporządza Katarzyna Marciniak. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus wyjaśnił, że porządek obrad radni otrzymali drogą 

elektroniczną na maila oraz został udostępniony do programu esesji. Następnie zapytał 

radnych czy są jeszcze jakieś propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołów LXX, LXXI, LXXIII oraz LXXIV sesji Rady Powiatu 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 555 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka).  

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

8. Ochrona środowiska i gospodarka odpadami: 

a) a) przedstawienie raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Obornickiego na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026” (druk 556 – osoba 

referująca: Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska p. Karolina Bak).  

b) b) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji „Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Obornickiego na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026” 

(druk 557 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska p. Karolina 

Bak).  

9. Przedstawienie Program Ochrony Środowiska dla Powiatu Obornickiego na lata 2023-2026 

z perspektywą na lata 2027-2030 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko programu 

ochrony środowiska (druk 558,559 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Budownictwa i 

Środowiska p. Karolina Bak). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia jednorazowej zgody na używanie jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na Jeziorze Rogoźno w dniach od 30 

września 2023 r. do 1 października 2023 roku (druk 560 – osoba referująca: Naczelnik 

Wydziału Budownictwa i Środowiska p. Karolina Bak).  

11. Przedstawienie sprawozdań z działań podejmowanych przez nadzory wodne w Poznaniu, 

w Obornikach, w Gnieźnie, w Szamotułach oraz w Wągrowcu na terenie Powiatu 

Obornickiego (druk 561 - osoby referujące: kierownicy Nadzorów Wodnych).  

12. Współpraca Powiatu Obornickiego z innymi jednostkami samorządu terytorialnego (druk 

562 – osoba referująca: Inspektor ds. promocji i rozwoju p. Jakub Przybysz).  

13. Współpraca międzynarodowa Powiatu Obornickiego (druk 563 – osoba referująca: 

koordynator ds. współpracy międzynarodowej p. Adam Maliński). 

14. Udział Powiatu w stowarzyszeniach (druk 564 – osoby referująca: Inspektor ds. promocji 

i rozwoju p. Jakub Przybysz).  

15. Planowane kierunki kształcenia i przewidywana rekrutacja w szkołach prowadzonych 

przez powiat Obornicki w roku szkolnym 2023/2024 (druk 565 – osoba referująca: Naczelnik 

Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Obornicki (druk 566 – osoba 

referująca: p. Krzysztof Poszwa Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich). 

17. Realizacja zadań z zakresu zarządzania kryzysowego (druk 567 – osoba referująca: p. 

Krzysztof Poszwa Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Obornikach za rok obrotowy 2022 oraz prognoza 

na lata 2023 – 2025 (druk 568 – osoba referująca: Powiatowy Rzecznik Konsumentów p. 

Urszula Bak) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Obornikach (druk 569 – osoba referująca: Powiatowy Rzecznik 

Konsumentów p. Urszula Bak). 
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20. Informacja z wykonania budżetu Powiatu Obornickiego za I półrocze 2023 r. (druk 570 – 

osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 571 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna).  

22. Interpelacje i zapytania radnych. 

23. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

24. Wolne głosy i oświadczenia. 

25. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

26. Zamknięcie LXXV Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad.  

 

3. Przyjęcie protokołów LXX, LXXI, LXXIII oraz LXXIV sesji Rady Powiatu 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że protokoły zostały przesłane do 

radnych i udostępnione w esesji. Następnie zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

przedstawionych protokołów. 

Wobec braku wypowiedzi w tym temacie Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w 

sprawie przyjęcia protokołów. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów LXX, sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, 

Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Bartkowiak, Przemysław Szrama, Katarzyna Woźniak 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów LXXI, sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, 

Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska 
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NIEOBECNI (3) 

Wiesław Bartkowiak, Przemysław Szrama, Katarzyna Woźniak 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów LXXIII sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, 

Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Bartkowiak, Przemysław Szrama, Katarzyna Woźniak 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów LXXIV sesji Rady Powiatu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, 

Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Renata Tomaszewska 

NIEOBECNI (3) 

Wiesław Bartkowiak, Przemysław Szrama, Katarzyna Woźniak 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego (druk 555 – 

osoba referująca: Starosta Obornicki p. Zofia Kotecka).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Okpisz 

- Zofia Kotecka 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 445 poprosił Starostę o ewentualne 

uzupełnienie tych informacji, a radnych o zadawanie pytań do przedłożonego sprawozdania. 

 

Radny Andrzej Okpisz zapytał czy zarząd powiatu myśli o ewentualnym zamontowaniu 

klimatyzacji w Powiatowym Urzędzie Pracy w Obornikach. Dodał, że wcześniej były plany, 

że przy modernizacji instalacji elektrycznej będzie to brane pod uwagę, jednak remont 
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instalacji elektrycznej się zakończył, a klimatyzacji w Powiatowym Urzędzie Pracy nadal 

brak.  

Starosta Obornicki Zofia Kotecka odpowiedziała, że ze względu na dużo wydatków w tym 

roku niestety już nie założymy klimatyzatorów w Urzędzie Pracy jednak w przyszłym roku 

mam nadzieje, że zostaną one już uwzględnione.  

Wobec braku dalszych wypowiedzi w tym temacie Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

 

5. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus zdał sprawozdanie z prac między sesjami w 

miesiącach lipcu oraz sierpniu. Poinformował, że 3lipca brał udział w Festynie Rodzinnym w 

miejscowości Gościejewo. Następnie poinformował, że 14 lipca brał udział w otwarciu 

wystawy malarskiej pod tytułem, Wśród Portretów i Pejzaży Jerzego Sikucińskiego” na 

zaproszenie Muzeum Regionalnego w Rogoźnie. Następnie dnia 22 lipca brał udział w 

festynie rodzinnym w Jaraczu na zaproszenie Rady Sołeckiej Józefowa. W dalszej kolejności 

w dniu 12 sierpnia brał udział w uroczystości odsłonięcia tablicy pamiątkowej popiersia 

Generała Hallera w Jaraczu na zaproszenie Burmistrza Rogoźna, kolejno 15 sierpnia brał 

udział w dożynkach gminnych w Ryczywole na zaproszenie Pana Wójta, następnie 29 

sierpnia brał udział w zebraniu sołeckim w Studzieńcu na zaproszenie Pani sołtys. 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

6. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Desperak 

- Andrzej Ilski 

- Anna Biedna 

- Błażej Cisowski 

 

Przewodniczący oraz Wiceprzewodniczący komisji poszczególnych komisji zdali swoje 

sprawozdania komisji odbytych w miesiącu czerwcu. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 
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7. Pytania przedstawicieli gmin oraz gości do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. Pytania do radnych 

Sejmiku i posłów oraz pytania radnych do kierowników jednostek. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Henryk Szrama 

- Waldemar Cyranek 

- Henryk Szrama 

- Zofia Kotecka 

- Henryk Szrama 

- Zbigniew Nowak 

- Zofia Kotecka 

- Zbigniew Nowak (Ad Vocem) 

- Błażej Cisowski 

- Henryk Szrama 

- Zofia Kotecka 

- Henryk Szrama 

- Błażej Cisowski (Ad Vocem) 

- Waldemar Cyranek 

- Henryk Szrama 

- Zofia Kotecka 

- Henryk Szrama 

- Błażej Cisowski 

- Waldemar Cyranek 

- Andrzej Okpisz 

- Waldemar Cyranek 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Bogusław Janus 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że jest z nami Wójt Gminy Ryczywół, 

który bardzo prosił z uwagi na swoje obowiązki służbowe w innym miejscu o przedstawienie 

w tym punkcie informacji na temat współpracy Powiatu Obornickiego z Gminą Ryczywół. 

Dlatego w tym punkcie pozwolę sobie oddać głos Panu Wójtowi Gminy Ryczywół Panu 

Henrykowi Szramie.  

 

Wójt Gminy Ryczywół przedstawił sprawozdanie pod koniec swojego przemówienia zapytał 

jakie wnioski zostały złożone w imieniu Powiatu Obornickiego w ramach 9 edycji Polskiego 

Ładu.  

Wicestarosta Powiatu Waldemar Cyranek odpowiedział, że na bieżąco przekazuje informację 

radnym z terenu Gminy Ryczywół. Dodał, że droga w Zawadach na pewno będzie zrobiona. 

Następnie poinformował, że nakładki na drogach są robione w ilościach, które nas stać. 

Następnie wyjaśnił, że została złożona droga Kowalewko – Nieczajna, droga do Sycyna od 

drogi wojewódzkiej nr 178 oraz boisko sportowe przy Zespole Szkół im. H. Cegielskiego. 

Dodatkowo wyjaśnił, że w drugim polskim ładzie złożyliśmy przebudowę ulicy 

Czarnkowskiej w Obornikach oraz ścieżkę pieszo – rowerową do Gołaszyna.  

 

Wójt Ryczywołu Henryk Szrama wyraził ubolewanie, że w IX edycji polskiego ładu wśród 

złożonych wniosków nie znalazła się żadna droga w Gminie Ryczywół.  
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Radny Zbigniew Nowak zauważył, że jest gotowy projekt drogi z Ryczywołu do Czarnkowa i 

jak najbardziej można było ten wniosek złożyć w ramach polskiego ładu.  

Radny Błażej Cisowski zwrócił uwagę, że zazdrości Gminie Ryczywół, że nie było żadnych 

problemów ze strony Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska jakie wyniknęły w 

przypadku Gminy Rogoźno. 

 

Wójt Gminy Ryczywół Henryk Szrama wyjaśnił, że jego prośby biorą się z zaległości w 

remontach dróg jakie narosły w przypadku stanu dróg na terenie Gminy Ryczywół.  

 

Wicestarosta Obornicki Waldemar Cyranek podziękował Panu Wójtowi w imieniu samorządu 

powiatowego za współpracę przy inwestycji budowy drogi Gorzewo – Ryczywół. 

 

Radny Błażej Cisowski zapytał Wicestarostę Obornickiego na jakim etapie jest sprawa 

związana z opiniami Regionalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie budowy 

drogi Rogoźno – Studzieniec oraz Pakowo – Józefinowo. 

Wicestarosta Obornicki Waldemar Cyranek odpowiedział, że projektant w chwili obecnej 

pracuje nad odpowiedziami do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, które nie będą się 

podobały RDOŚ patrząc na obserwacje ostatnich miesięcy. Dodatkowo wyjaśnił, że zostało 

wystosowane odrębne pismo do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w sprawie 

odstąpienia od inwentaryzacji przyrodniczej w zakresie występujących płazów i grzybów na 

drodze Józefinowo – Parkowo. Następnie wyjaśnił, że biuro projektowe dokonało zapytań 

ofertowych do specjalistycznych instytucji, które takie inwentaryzacje przeprowadzają. 

Poinformował, że problemy w tym przypadku są dwa raz, że niestety przez dokonanie tej 

inwentaryzacji wydłuży się czas, a dwa w umowie nie ma zapisów na temat wykonania 

inwentaryzacji przyrodniczej przez co rodzą się dodatkowe koszty. Wyjaśnił, że sytuacja jest 

zła i ciężko racjonalnie wytłumaczyć decyzje Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Radny Andrzej Okpisz zapytał czy w takiej sytuacji przedstawiciele samorządu powiatowego 

spotkali się z dyrektorem RDOŚ w Poznaniu, aby ten problem rozwiązać, bo nie jest to 

normalne działanie. 

 

Wicestarosta Obornicki Waldemar Cyranek odpowiedział, że Starosta Obornicki jest w 

stałym kontakcie z dyrekcją, a sytuacja jest jaka jest i nie zmienia się puki co, dodał  

że w przypadku Studzieńca zmieniał się trzykrotnie pracownik prowadzący sprawę. 

 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus zwrócił uwagę, że dyskusja na temat Studzieńca 

potrwa jeszcze nie jedną sesję i stwierdził, że pewnie w przyszłej kadencji zostanie dopiero 

załatwiona.  Dodał, że dopiero niedawno odczytał pisma RDOŚ-iu na spotkaniu wiejskim w 

Studzieńcu i mieszkańcy nie dowierzali w to co słyszą, dopiero wtedy do świadomości 

mieszkańców dotarło co się dzieje.  

 

 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 
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8. Ochrona środowiska i gospodarka odpadami: 

 

a) przedstawienie raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Obornickiego na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026” (druk 556 – osoba 

referująca: Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska p. Karolina Bak).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Karolina Bak 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że raport radni otrzymali na maile w 

druku nr 556 oraz został udostępniony w programie esesja. Następnie poprosił Panią Karolinę 

Bak Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska o przedstawienie raportu.  

 

Pani Naczelnik przedstawiła raport. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym punkcie.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął ten podpunkt i przeszedł do 

kolejnego. 

 

b) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Obornickiego na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026” (druk 557 – 

osoba referująca: Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska p. Karolina Bak).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Karolina Bak 

 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali na 

maile w druku nr 557 oraz został udostępniony w programie esesja. Następnie poprosił Panią 

Karolinę Bak Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska o przedstawienie projektu 

uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań do 

przedstawionego projektu uchwały.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

b) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Obornickiego na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026” (druk 557 – 

osoba referująca: Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska p. Karolina Bak). .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, 

Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Bartkowiak, Katarzyna Woźniak 

 

Rada Powiatu Obornickiego  podjęła Uchwałę Nr LXXV / 378 / 23 Rady Powiatu 

Obornickiego w sprawie przyjęcia raportu z realizacji „Programu Ochrony Środowiska 

dla Powiatu Obornickiego na lata 2019-2022 z perspektywą na lata 2023-2026” za okres 

2021 – 2022 r. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

9. Przedstawienie Program Ochrony Środowiska dla Powiatu Obornickiego na lata 2023-2026 

z perspektywą na lata 2027-2030 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko programu 

ochrony środowiska (druk 558,559 – osoba referująca: Naczelnik Wydziału Budownictwa i 

Środowiska p. Karolina Bak). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Karolina Bak 

- Błażej Cisowski 

- Karolina Bak 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że program oraz raport radni otrzymali 

na maile w drukach nr 558 oraz 559 oraz zostały one udostępnione w programie esesja. 

Następnie poprosił Panią Karolinę Bak Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska o ich 

przedstawienie.  

 

Pani Naczelnik przedstawiła program ochrony środowiska wraz z prognozą. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym punkcie.  

 

Radny Błażej Cisowski zapytał czy przedstawiony program został poddany konsultacjom 

społecznym. 

 

Pani Naczelnik odpowiedziała, że program został poddany konsultacjom nie wpłynęły żadne 

uwagi.  

 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt i przeszedł do 

kolejnego. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia jednorazowej zgody na używanie jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na Jeziorze Rogoźno w dniach od 30 

września 2023 r. do 1 października 2023 roku (druk 560 – osoba referująca: Naczelnik 

Wydziału Budownictwa i Środowiska p. Karolina Bak).  
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W dyskusji wzięli udział: 

- Karolina Bak 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali na 

maile w druku nr 560 oraz został udostępniony w programie esesja. Następnie poprosił Panią 

Karolinę Bak Naczelnik Wydziału Budownictwa i Środowiska o przedstawienie projektu 

uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań do 

przedstawionego projektu uchwały.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia jednorazowej zgody na używanie jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi na Jeziorze Rogoźno w dniach od 30 

września 2023 r. do 1 października 2023 roku (druk 560 – osoba referująca: Naczelnik 

Wydziału Budownictwa i Środowiska p. Karolina Bak).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz Drewicz, Andrzej 

Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata 

Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Błażej Cisowski 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Bartkowiak, Katarzyna Woźniak 

 

Rada Powiatu Obornickiego  podjęła Uchwałę Nr LXXV /379 / 23 Rady Powiatu 

Obornickiego z dnia 31 sierpnia 2023 r. w sprawie wyrażenia jednorazowej zgody na 

używanie jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na Jeziorze 

Rogoźno w dniach od 30 września 2023 r. do 1 października 2023 r. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

11. Przedstawienie sprawozdań z działań podejmowanych przez nadzory wodne w Poznaniu, 

w Obornikach, w Gnieźnie, w Szamotułach oraz w Wągrowcu na terenie Powiatu 

Obornickiego (druk 561 - osoby referujące: kierownicy Nadzorów Wodnych).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Bogusław Janus 

- Andrzej Ilski (Ad Vocem) 
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Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że sprawozdania Nadzorów Wodnych 

radni otrzymali na maile w druku nr 561 oraz został udostępniony w programie esesja. 

Następnie poinformował, że przedstawiciele Nadzorów Wodnych poinformowali, że ze 

względu na dużo obowiązków nie mogą uczestniczyć w obradach sesji i poprosili o 

zwolnienie z udziału. Dodał, że jeśli radni chcieliby zasięgnąć jakieś informację to proszę o 

pytania, które zostaną przesłane do Nadzorów Wodnych w celu uzyskania odpowiedzi. 

Radny Andrzej Ilski poinformował, że chciałby uzyskać informacje dotycząca ewentualnych 

prac remontowych na kanale kiszewskim, aby go doprowadzić do prawidłowej użyteczności.  

 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad.  

 

12. Współpraca Powiatu Obornickiego z innymi jednostkami samorządu terytorialnego (druk 

562 – osoba referująca: Inspektor ds. promocji i rozwoju p. Jakub Przybysz).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Przybysz 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że sprawozdania radni otrzymali na 

maile w druku nr 562 oraz został udostępniony w programie esesja. 

 

Następnie poprosił Pana Marka Jagodę z-cę Burmistrza Rogoźna o przedstawienie informacji 

w zakresie współpracy z Gminą Rogoźno. 

 

Z-ca Burmistrza Marek Jagoda przedstawił informację.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poprosił Pana Jakuba Przybysza inspektora ds. 

promocji i rozwoju o przedstawienie informacji związanej z współpracy powiatu 

obornickiego z jednostkami samorządowymi. 

 

Inspektor ds. promocji i rozwoju Pan Jakub Przybysz przedstawił informacje.  

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

13. Współpraca międzynarodowa Powiatu Obornickiego (druk 563 – osoba referująca: 

koordynator ds. współpracy międzynarodowej p. Adam Maliński). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Przybysz 

- Błażej Cisowski 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że informację radni otrzymali na maile 

w druku nr 563 oraz został udostępniony w programie esesja. 

Następnie poinformował, że niestety nie ma z nami Pana Adama Malińskiego koordynatora 

ds. współpracy zagranicznej, który się usprawiedliwiał, że nie będzie uczestniczył ze względu 

na inne obowiązki. 

 

Poprosił o ewentualne zadawanie pytań w tym punkcie. 
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Radny Błażej Cisowski prosił o uwzględnienie w tym sprawozdaniu wizyty Pana Helmuta 

Brauera, który został nawet odznaczony za zasługi na sesji Rady Miejskiej. 

 

 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

14. Udział Powiatu w stowarzyszeniach (druk 564 – osoby referująca: Inspektor ds. promocji 

i rozwoju p. Jakub Przybysz).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jakub Przybysz 

- Zbigniew Nowak 

- Waldemar Cyranek 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że informację radni otrzymali na maile 

w druku nr 564 oraz został udostępniony w programie esesja. 

 

Następnie poprosił Inspektora ds. promocji i rozwoju Pan Jakub Przybysz przedstawił 

informacje.  

Następnie Przewodniczący Rady poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań. 

 

Radny Zbigniew Nowak zapytał czy coś już wiadomo w sprawie stowarzyszenia Transport w 

sprawie rozkładu przejazdów autobusów.  

 

Wicestarosta Obornicki Waldemar Cyranek odpowiedział, że termin się troszeczkę przesunął, 

ponieważ jest szukane rozsądne rozwiązanie przebiegu trasy.  

 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

15. Planowane kierunki kształcenia i przewidywana rekrutacja w szkołach prowadzonych 

przez powiat Obornicki w roku szkolnym 2023/2024 (druk 565 – osoba referująca: Naczelnik 

Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich p. Krzysztof Poszwa). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Poszwa 

- Błażej Cisowski 

- Krzysztof Poszwa 

 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiał radni otrzymali na maile w 

druku nr 565 oraz został udostępniony w programie esesja. Następnie poprosił Pana 

Krzysztofa Poszwę Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich o 

przedstawienie informacji. 

Pan Krzysztof Poszwa Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich 

przedstawił powyższą informację.  
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Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 

 

Radny Błażej Cisowski poinformował, że na posiedzeniu komisji rewizyjnej w miesiącu 

sierpniu był omawiane sprawy związane z funkcjonowaniem Powiatowego Urzędu Pracy. 

Dodał, że Pani Dyrektor PUP przedstawiła, że najwięcej osób bezrobotnych jest w zawodzie 

sprzedawca. Następnie radny zapytał Naczelnika Wydziału EO czy są jakieś możliwości 

zmiany kierunków kształcenia w zawodzie sprzedawca na rzecz innych zawodów. 

 

Pan Krzysztof Poszwa Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich 

odpowiedział, że kierunki kształcenia są tworzone na podstawie barometru zawodów, analiz i 

konsultacji. Dodał, że perspektywa zmiany ewentualnie może być na poziomie przyszłego 

roku szkolnego.  

 

 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Obornicki (druk 566 – osoba 

referująca: p. Krzysztof Poszwa Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiał radni otrzymali na maile w 

druku nr 566 oraz został udostępniony w programie esesja. Następnie poprosił Pana 

Krzysztofa Poszwę Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich o 

przedstawienie projektu uchwały. 

Pan Krzysztof Poszwa Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich 

przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 

 

W związku z brakiem zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził głosowanie w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Obornicki (druk 566 – osoba 

referująca: p. Krzysztof Poszwa Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw 

Obywatelskich). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata 

Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Bartkowiak, Katarzyna Woźniak 

 

Rada Powiatu Obornickiego  podjęła Uchwałę Nr LXXV/ 380 / 23 Rady Powiatu 

Obornickiego w sprawie : ustalenia wysokości specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Obornicki w 2023 r. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

 

17. Realizacja zadań z zakresu zarządzania kryzysowego (druk 567 – osoba referująca: p. 

Krzysztof Poszwa Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Poszwa 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiał radni otrzymali na maile w 

druku nr 567 oraz został udostępniony w programie esesja. Następnie poprosił Pana 

Krzysztofa Poszwę Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich o 

przedstawienie informacji. 

Pan Krzysztof Poszwa Naczelnika Wydziału Edukacji, Sportu i Spraw Obywatelskich 

przedstawił powyższą informację.  

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

 

 

 

 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 
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Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Obornikach za rok obrotowy 2022 oraz prognoza 

na lata 2023 – 2025 (druk 568 – osoba referująca: Powiatowy Rzecznik Konsumentów p. 

Urszula Bak) 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Małgorzata Ludzkowska 

- Zbigniew Nowak 

- Małgorzata Ludzkowska 

- Błażej Cisowski 

- Zofia Kotecka 

- Andrzej Ilski 

- Małgorzata Ludzkowska 

- Błażej Cisowski 

- Małgorzata Ludzkowska 

- Urszula Bak 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiał radni otrzymali na maile w 

druku nr 568 oraz został udostępniony w programie esesja. Następnie poprosił Panią Dyrektor 

Szpitala SP ZOZ o przedstawienie po krótce raportu 

Pani Dyrektor Szpitala SP ZOZ przedstawiła raport.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus zapytał, czy są plany przeniesienia punktu pogotowia 

ratunkowego mieszczącego się w Rogoźnie do Obornik. 

 

Dyrektor Szpitala SP ZOZ w Obornikach Małgorzata Ludzkowska odpowiedziała, że rozważa 

przeniesienie pogotowia ratunkowego w inne miejsce w Rogoźnie, ze względu na zbyt duże 

opłaty za prąd.  

Radny Zbigniew Nowak wyjaśnił, że na Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Pani Dyrektor 

powiedziała wprost, że zabierzemy karetkę z Rogoźna bo jest za drogo. 

 

Dyrektor Szpitala SP ZOZ w Obornikach Małgorzata Ludzkowska odpowiedziała, że nikt nie 

powiedział o zmianie miejsca i karetka z Rogoźna się nie ruszy.  

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus następnie poprosił Panią Urszulę Bak o 

przedstawienie projektu uchwały w tym temacie. 

 

Pani Urszula Bak Powiatowy Rzecznik Konsumentów przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 

 

 



16 

 

 

 

W związku z brakiem zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził głosowanie w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie: oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Obornikach za rok obrotowy 2022 oraz prognoza 

na lata 2023 – 2025 (druk 568 – osoba referująca: Powiatowy Rzecznik Konsumentów p. 

Urszula Bak).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, 

Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Bartkowiak, Katarzyna Woźniak 

 

Rada Powiatu Obornickiego  podjęła Uchwałę Nr LXXV/ 381 /23 Rady Powiatu 

Obornickiego w sprawie : oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Obornikach za rok obrotowy 2022 oraz 

prognoza na lata 2023 - 2025 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Obornikach (druk 569 – osoba referująca: Powiatowy Rzecznik 

Konsumentów p. Urszula Bak). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Urszula Bak 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus następnie poprosił Panią Urszulę Bak o 

przedstawienie projektu uchwały w tym temacie. 

 

Pani Urszula Bak Powiatowy Rzecznik Konsumentów przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 
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W związku z brakiem zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził głosowanie w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Obornikach (druk 569 – osoba referująca: Powiatowy Rzecznik Konsumentów 

p. Urszula Bak). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Anna Nowicka, Andrzej Okpisz, Agata 

Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Bartkowiak, Katarzyna Woźniak 

 

 

Rada Powiatu Obornickiego podjęła Uchwałę Nr LXXV/ 382 /23 Rady Powiatu 

Obornickiego w sprawie: zmiany w Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Obornikach. 

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

20. Informacja z wykonania budżetu Powiatu Obornickiego za I półrocze 2023 r. (druk 570 – 

osoba referująca: Skarbnik Powiatu p. Joanna Konieczna). 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Joanna Konieczna 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 570 i zostały one omówione na 

posiedzeniach komisji. Następnie poprosił Panią Skarbnik Powiatu o przedstawienie ich 

przedstawienie. 

Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna przedstawiła informację z wykonania budżetu za I 

półrocze.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o ewentualne zadawanie pytań w tym temacie.  

 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 571 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna).  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Joanna Konieczna 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że materiały radni otrzymali na maile 

oraz zostały udostępnione w programie esesja w druku nr 571. Następnie poprosił Panią 

Skarbnik Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały zmieniający budżet 

powiatu obornickiego na 2023 rok w zakresie m.in. dochodów, wydatków oraz zestawienia 

zadań majątkowych wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym temacie. 

W związku z brakiem zapytań do tego punktu, Przewodniczący zarządził głosowanie w 

sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (druk 571 – osoba 

referująca: Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna).   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Anna Biedna, Michał Bogacz, Błażej Cisowski, Waldemar Cyranek, Piotr Desperak, Mariusz 

Drewicz, Andrzej Ilski, Bogusław Janus, Piotr Neter, Zbigniew Nowak, Anna Nowicka, 

Andrzej Okpisz, Agata Pasternak, Przemysław Szrama, Renata Tomaszewska 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Bartkowiak, Katarzyna Woźniak 

 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr LXXV/383/23 Rady Powiatu Obornickiego z dnia  

w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 

W związku z brakiem wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad. 
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22. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Nowicka 

- Anna Nowicka 

- Zbigniew Nowak 

- Renata Tomaszewska 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 

Rady nie wpłynęły żadne interpelacje oraz zapytania. Następnie zapytał czy ktoś z radnych 

chciałby złożyć je w dniu dzisiejszym. 

 

Radna Anna Nowicka zapytała czy coś wiadomo na temat rozstrzygnięć dotyczących 

programu rządowego, Bezpieczne przejścia dla pieszych” oraz czy coś już wiadomo odnośnie 

harmonogramu ścinki poboczy na terenie gminy Ryczywół.  

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił, żeby powtórzyć to pytanie w wolnych 

głosach i wnioskach.  

 

Radny Zbigniew Nowak złożył interpelacje do Pani Starosty w sprawie przedłużającego się 

procesu projektowania drogi powiatowej nr 2029 P Rogoźno – Murowana Goślina. 

 

Radna Renata Tomaszewska w imieniu radnych Nasza Gmina – Nasz Powiat złożyła również 

kilka interpelacji oraz zapytań.  

 

W związku z brakiem dalszych wypowiedzi w tym temacie, Przewodniczący zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

23. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że nie było ostatnio interpelacji, więc 

nie było odpowiedzi. 

Wobec braku głosu Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku obrad. 

 

24. Wolne głosy i oświadczenia. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Desperak 

- Joanna Konieczna 

- Piotr Desperak 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 

- Piotr Desperak (Ad Vocem) 

- Waldemar Cyranek 

- Zofia Kotecka 
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- Waldemar Cyranek 

- Anna Nowicka 

- Waldemar Cyranek 

- Błażej Cisowski 

 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w 

tym punkcie.  

 

Radny Piotr Desperak zapytał jaki jest termin realizacji inwestycji przebudowy internatu w 

Objezierzu. 

Skarbnik Powiatu Joanna Konieczna odpowiedziała, że wykonanie tego zadania musi być 

zrealizowane do końca roku z uwagi na fakt, że są to środki unijne. 

  

W dalszej kolejności Radny Piotr Desperak zapytał m.in. jak wygląda na dzień dzisiejszy 

sytuacja związana z przebudowa drogi Wymysłowo, następnie poprosił również o zestawienie 

wniosków złożonych w ramach funduszy rządowych oraz czy Starostwo Powiatowe w 

Obornikach rozważało zamontowanie na budynku Starostwa paneli fotowoltaicznych.   

 

Wicestarosta Waldemar Cyranek w nawiązaniu do wypowiedzi radnej Renaty 

Tomaszewskiej, że droga na Wojciechowo jest przewidziana do równania. Następnie 

poinformował, że jeśli chodzi o boisko przy szkole w Rogoźnie to jest złożony wniosek w 

ramach programu ,, Polski Ład”, jeśli nie uzyskamy dofinansowania to będziemy to budować 

z własnych środków.  W dalszej kolejności poinformował, że jeśli chodzi o drogę 

Wymysłowo – Uścikowo to został rozstrzygnięty przetarg na tą inwestycję. Dodał, że 

najtańszy wykonawca to firma colas. Kolejno wyjaśnił, że droga Jaracz – Rożnowice również 

został rozstrzygnięty przetarg i w tym przypadku również najtańszym wykonawcą jest firma 

colas. 

Kolejno w odpowiedzi na pytanie radnego Piotra Desperaka jest rozważany montaż paneli 

fotowoltaicznych, niestety zapotrzebowanie jest duże i tą inwestycję musielibyśmy rozbić na 

dwa dachy starostwa. Dodał, że jak na razie czekamy na najlepsze źródło dofinansowania.  

 

Radna Anna Nowicka powtórzyła swoje pytanie w sprawie programu bezpieczne przejścia dla 

pieszych, sprzątania ulic oraz harmonogramu ścinki poboczy. 

 

Wicestarosta Waldemar Cyranek odpowiedział, że w kwestii ścinki poboczy poproszę 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych o przesłanie harmonogramu ścinki poboczy na 

drogach powiatowych do zainteresowanych radnych. Następnie w przypadku programu 

rządowego bezpieczne przejścia dla pieszych na dzień dzisiejszy nie ma żadnych informacji 

w tym zakresie.  

 

Radny Błażej Cisowski zwrócił uwagę na to, że w wyniku prac polowych bardzo pogorszyła 

się nawierzchnia na drodze Wełna- Parkowo – Słomowo – Pacholewo, poprosił , aby w 

miejsce wystąpienia bardzo dużych dziur skierować ekipę Zarządu Dróg Powiatowych w celu 

poprawienia stanu jakości tej drogi.  
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Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

 

25. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Rady Bogusław Janus poinformował, że następna sesja Rady Powiatu 

Obornickiego odbędzie się nie w czwartek, a w ostatni wtorek września na prośbę Pani 

Skarbnik Powiatu.  

 

 

26. Zamknięcie LXXV Sesji Rady Powiatu Obornickiego. 

 

Przewodniczący rady Bogusław Janus zamknął posiedzenie LXXV sesji Rady Powiatu 

Obornickiego. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Obornickiego 

(-) 

Bogusław Janus 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Marciniak 

Protokołował(a): Katarzyna Marciniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


